
РЕПУБЛИКА СРПСКА 
ГРАД БАЊА ЛУКА 
ГРАДОНАЧЕЛНИК  
- Савјет за економска питања и развој – 
 
Број: 1/23 
Дана: 10.10.2023. године 
 
 

З А П И С Н И К 
 

са  сједнице Савјета за економска питања и развој 
одржане 10.10.2023. године 

 
 
             Дана 10.10.2023. године са почетком у 12,30 часова, у сали 137/I Градске управе Града 
Бањалука, одржана је седма сједница Савјета за економска питања и развој, са предложеним: 

 
Д Н Е В Н И М   Р Е Д О М 

 
1. Разматрање и усвајање записника са претходне сједнице Савјета, одржане 26.12.2022. 

године 
 

2. Разматрање Информације о покренутим активностима Града на увођењу обједињене обраде 
и наплате комуналних услуга (систем обједињене наплате SON) 

- Извјестилац: представник Одјељења за комуналне послове 
 
3. Разматрање Анализе стања у сектору МСП и предузетништва  

- Извјестилац: представник Градске развојне агенције 
 

4. Разматрање Извјештаја о контроли трошења средстава Града – Додјеле субвенција за 
набавку опреме за опремање кабинета за практичну наставу средњих стручних школа за 
2022. годину 

- Извјестилац: представник Градске развојне агенције 
 

5. Разматрање Одлуке о расписивању Jавног позива за субвенцију пословним субјектима чији 
рад је отежан усљед провођења реконструкције Гајеве улице  

- Извјестилац: представник Одјељења за привреду и лер 
 
 
              Сједници је присуствовало 7 чланова Савјета:, Александра Симић, Драгана Шукало, 
Саша Тривић, Далибор Шајић, Аријана Ковачевић, Борис Толимир и Бранко Кецман.   

Оправдано одсуство најавили су: предсједник Савјета Драшко Станивуковић, замјеник 
предсједника Бојан Кресојевић и чланови: Милан Божић и Бојан Лубурић.  

Поред чланова Савјета, сједници су присуствовали: Иван Бабић (Одјељење за привреду 
и ЛЕР),  Невена Шљивић Бабић и Дијана Скендерија (Одјељење за комуналне послове) и Вања 
Тодоровић, Момир Ширко и Ана Беадер (Градска развојна агенција).  

Предложени дневни ред је једногласно усвојен, те се приступило разматрању 
предложених тачака. 
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AД-1 
 
С обзиром да није било дискусије по овој тачки дневног реда, констатовано је да је 
записник са претходне сједнице Савјета једногласно усвојен. 
 
 
AД-2  
 
Савјет је једногласно усвојио Информацију о покренутим активностима Града на 
увођењу обједињене обраде и наплате комуналних услуга (систем обједињене наплате 
SON). 
 
 
AД-3 
 
Савјет је једногласно усвојио Анализу стања у сектору МСП и предузетништва. 
 
 
AД-4 
 
Савјет је једногласно усвојио Извјештај о контроли трошења средстава Града – Додјеле 
субвенција за набавку опреме за опремање кабинета за практичну наставу средњих 
стручних школа за 2022. годину. 
 
 
АД-5 
 
Савјет је једногласно усвојио приједлог Одлуке о расписивању Jавног позива за 
субвенцију пословним субјектима чији рад је отежан усљед провођења реконструкције 
Гајеве улице. 
 
Сједница је завршена у 14,00 часова. 
 
 
Записник водила: 
Татјана Дукић 

    ПРЕДСЈЕДНИК САВЈЕТА ЗА 
ЕКОНОМСКА ПИТАЊА И РАЗВОЈ  
             ГРАДОНАЧЕЛНИК 
 
        Драшко Станивуковић,  с.р. 

 


